

## SADRŽAJ

UVODNIK:	
Novi zagrebački nadbiskup, novi varaždinski i požeški biskupi .....	65
ČLANCI:	
<b>Marijan Steiner:</b> Glazba i liturgija .....	66
<b>Achille M. Triacca:</b> Teološko-liturgijski temelji glazbenih izraza u liturgijskim slavljinama .....	69
<b>Marijan Steiner:</b> Hrvatsko društvo crkvenih glazbenika .....	74
ETNOMUZIKOLOGIJA:	
<b>Franjo Jesenović:</b> Remetinečki kantual .....	78
ORGANOLOGIJA:	
<b>Franjo Jesenović:</b> Današnje orgulje u Franjevačkoj crkvi na Kaptolu .....	79
<b>M. M.:</b> Blagoslov i kolaudacija restauriranih orgulja .....	80
U SPOMEN:	
<b>Josip Korpar:</b> Biskup mons. dr. Karmelo Zazinović .....	81
<b>Josip Korpar:</b> Ljubomir Galetić, svećenik .....	82
OBLJETNICE:	
<b>G. K.:</b> Zlatni jubilej orguljaša Stjepana Sedak-Benčića .....	83
<b>G. K.:</b> 50-obljetnica aktivnog pjevanja u crkvi Anđelke Hećimović .....	83
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF .....	83
VIJESTI IZ BISKUPIJA .....	84
GLAZBENI DOGAĐAJI .....	91
VIJESTI IZ INOZEMSTVA .....	92
GLAZBENI PRILOG:	
<b>Franjo Lučić:</b> Toccata u F-duru	
<b>Miroslav Martinjak:</b> Pošalji Duha svojega, Gospodine, za 4-glasni mješoviti zbor i orgulje	

## INHALT

LEITARTIKEL: Der neue Erzbischof von Zagreb, Die neuen Bischöfe von Varaždin und Požega (65) –ARTIKEL: **Marijan Steiner:** Musik und Liturgie (66) – **Achille M. Triacca:** Theologisch-liturgische Gründe der Ausdrücke in den liturgischen Feiren (69) **Marijan Steiner:** Kroatischer Verein der Kirchenmusiker (74) – ETHNOMUSIKOLOGIE: **Franjo Jesenović:** Liber cantualis von Remetinec (78) ORGANOLOGIE: **Franjo Jesenović:** Die heutige Orgel in der Franziskanerkirche am Kaptol (79) – **M. M.:** Segen und Kolaudation der restaurierten Orgel (80) – IN MEMORIAM: **Josip Korpar:** Msgr. Dr. Karmelo Zazinović, Bischof (81) – **Josip Korpar:** Hochw. Ljubomir Galetić (82) – ANNIVERSARIEN: **G. K.:** Goldenes Jubiläum vom Organisten Stjepan Sedak-Benčić (83) **G. K.:** 50 Jahre der aktiven Singens in Kirche von Anđelka Hećimović (83) – AUS DER TÄTIGKEITEN DES INSTITUTES FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDAKOVIĆ" der KThF (83) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (84) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (91) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (92) – MUSIKALISCHE BEILAGE: **Franjo Lučić:** Toccata in F-Dur; **Miroslav Martinjak:** Herr, sende Deinen Geist, für 4-stimmigen gemischten Chor und Orgel

## CONTENTS

EDITORIAL: The new archbishop of Zagreb and the new bishops of Varaždin and Požega (65) – ARTICLES: **Marijan Steiner:** Music and liturgy (66) – **Achille M. Triacca:** Theological-liturgical bases of the expressions in the liturgical celebrations (69) – **Marijan Steiner:** Croatian association of the church musicians (74) – ETHNOMUSICOLOGY: **Franjo Jesenović:** Liber cantualis of Remetinec (78) – ORGANOLOGY: **Franjo Jesenović:** Today's organ in the Franciscan church on Kaptol (80) – **M. M.:** Blessing and colaudation of the restored organ (79) – IN MEMORIAM: **Josip Korpar:** Msgr. dr. Karmelo Zazinović, bishop (81) – **Josip Korpar:** Fr. Ljubomir Galetić (82) – ANNIVERSARIES: **G. K.:** Golden jubilee of the organist Stjepan Sedak-Benčić – **G. K.:** 50 years of the active singing in church of Anđelka Hećimović (83) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC "ALBE VIDAKOVIĆ" OF CThF (83) – NEWS FROM DIOCESES (84) – MUSICAL EVENTS (91) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (92) – MUSICAL SUPPLEMENT: **Franjo Lučić:** Toccata in F-dur; **Miroslav Martinjak:** Lord, send Your Spirit, for 4 voices of mixt choir and organ